
 

Aan:                   College van B&W Gemeente Venlo  

Betreft:               Niet beantwoorden art. 44 vragen  

Onderwerp:        Abri’s ten behoeve van opstappunten voor senioren 

Datum:               Dinsdag 9 april 2024 
 

Geacht college, 

 
Omdat het vervoer van Omnibuzz van deur tot deur is, zijn er normaal gesproken geen 

abri’s nodig. Gebruikers kunnen immers thuis wachten tot ze opgehaald worden. 

Hetzelfde geldt voor de terugreis. Ze worden op hun bestemming ook weer opgehaald 

en naar huis gebracht. Anders is dat als gebruikers naar het centrum van Venlo gaan. 

Daar worden ze vervoerd tot opstapplaatsen en daar ook weer verwacht als ze 

huiswaarts gaan. Voor deze opstapplaatsen zijn geen voorzieningen getroffen. Bij 

slecht weer staan deze mensen vaak in de regen en bij goed weer in de brandende 

zon en er is geen mogelijkheid om even te zitten. 
 

Tijdens de besluitvormende raadsvergadering, in zitting bijeen d.d. 05-11-2021, is een 

verzamel amendement aangenomen om de programmabegroting 2022-2025 o.a. als 

volgt te wijzigen: 

- er is behoefte aan herkenbare en beschutte opstapplaatsen voor 

senioren die gebruik maken van Omnibuzz; 

- als bijdrage aan abri’s ten behoeve van opstappunten voor senioren die 

van Omnibuzz gebruik maken wordt in 2022 een bedrag beschikbaar 

gesteld van € 20.000,-. 
 

De fractie van de V.S.P heeft hierover op 30 oktober 2022 schriftelijk art. 44 vragen 

gesteld aan het college van B&W. 

Op 30 november 2022 mochten wij hierop een schriftelijke reactie van u ontvangen 

waarin vermeld stond: 

”Afgelopen periode is er een locatieschouw uitgevoerd en zijn er uitvoeringseisen van 

de abri’s (wachthokjes) bepaald. Op basis van deze eisen is een indicatie opgevraagd 

voor de aanschafkosten en de levertermijn. Na opdrachtverstrekking is er een 

levertermijn van 3 maanden, om vervolgens over te gaan tot plaatsing van de Abri’s”. 

 

Daar er na ruim 2 jaar nog altijd geen Abri’s gerealiseerd zijn, waren de fracties van 

de V.S.P. en de PvdA helaas genoodzaakt om hierover op 1 februari 2024 wederom 

art. 44 vragen te stellen aan het college. 
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Maandag 18 maart 2024 kregen we  (na 6 weken!!!) via een email een uitnodiging voor 

een gesprek met de wethouder. 

Wij hebben aangegeven dat we zo spoedig mogelijk antwoorden op onze vragen willen 

hebben, dat een gesprek op dit moment geen zin heeft. 
 

Wat is de reden waarom dit amendement van de gemeenteraad niet wordt uitgevoerd 

en wat is de reden waarom u de gemeenteraad hiervan ook niet op de hoogte hebt 

gebracht?.  

 

Het is nu 9 april 2024 en we hebben nog steeds geen antwoorden mogen ontvangen 

op onze art. 44 vragen. Wij achten dit gezien de voorgeschiedenis onacceptabel en 

verwachten van u per omgaande een reactie hierover. 

 

 

Namens de fractie van de Venlose Senioren Partij 

Gé Vervoort 

 

Namens de fractie van de PvdA 

John Spijksma 
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